
 

Følsomhet Intern (gul) 

FAU møtereferat 
 
 
Dato:  MANDAG 5-FEBRUAR-2024  
Kl.:  19:00 – 20:30 
Sted:  Jåtten skole, personalrommet 
 

 

Agenda 
Saksnr. Beskrivelse Ansvar 
12/24 Godkjenning av referat  

Godkjent. 

Alle 

13/24 Godkjenning av saksliste – saker til eventuelt 

Godkjent.  

Alle  

14/24  Orientering fra Rektor  

Skal ansette nye medarbeidere på skolen grunnet naturlig avgang medfører et 

behov for 8 personer i 100% stilling, samt også en ny avdelingsleder skal 

ansettes. 

Nytt skoleår og starter ny kampanje mot mobbing. 

Bussvei status: Fremdrift går bedre enn først antatt, roligere miljø i og utenfor 

skolen siste ukene grunnet ingen sprengning utføres, samt at ny mur mot 

vei/diagonalen er nesten ferdig. 

Det er usikkerhet om hva det nye lokket som kommer med ny bussvei skal 

brukes til, Kommune og fylket diskuterer dets utforming.  «100m skogen» 

mellom skolen og bussvei skal bevares.   

Status på elevundersøkelsen er at ikke enda er «ferdig tolket», men generelt 

inntrykk så langt er at det er ikke noen som tyder på store avvik sammenliknet 

med andre og før, rektor kommer tilbake mer detaljer når disse foreligger. 

Fokus på aktivitet i enkelte klasser for å øke motivasjonen. 

Personal og elev har fått seg et intranet som kan brukes til intern 

kommunikasjon. 

Det jobbes med å bedre miljøet i de eldste klassene, da språket som ungene 

bruker er ganske så røft, man bruker ord som ikke typisk hører til i skolen.  Det 

oppfordres til at foreldre og skole snakker om dette.  Man må holde et positivt 

fokus på skoledagen, samt venner og inkludering. Språkbruk blir tema for 

vårens foreldremøter. 

 

SU møte: 

Tema som har vært diskutert: 

- Har man det godt på Jåtten skole? 

- Personalet begynner å stabilisererer seg, men mangler personer for å dekke 

alle oppgaver. 

- Det er umiddelbart stort behov for straks tiltredelse. 

- Diskusjon rundt foreldremøtet i vår, ønsker tema og utfordringer som er 

aktuelle. 

- Skolen har aktiv gjennomført å selge seg inn på UIS som et godt sted å være, 

det oppfordres blant foreldregruppen om å tipse eventuelle kandidater til å 

søke på stillinger på Jåtten skole da fristen er ikke utgått. 

SMU: 

- Utfordring rundt renslighet på toaletter, barn oppfordres til å 

bruke toalettene som tenkt og ikke unødvendig grise til. 

Alle 



 

Følsomhet Intern (gul) 

- Sjakkturnering, kanonball og talentiade med premier. 

- Ønsker vandrer pokal/ premiering, og bistand til det. 

- Lite trivsel i skolegård, få eller ingen benker med lun komfort. 

- Savner en trygg base på skolen etter skoletid. 

- Hva er tilgjengelig for barn/ungdom i bydelen på kveldstid??? 

Kommundelsutvalget: 

FAU mener at det er behov for en lokal / fritidsklubb tilbud som dekker 
mer av bydelen. Hinna bydel har i dag ikke et bredt nok tilrettelagt tilbud.  
En mer lokal tilknytning til Jåtten skole er ønskelig slik at man enklere 
kan ha samlingsted og høyere utnyttelsegrad av arealer uterom etter 
endt skoledag.   

15/24 Status foreldremøter vår 2024 
Foredragsgruppa jobber med et foreldreforedrag etter påske. 
Tema kan være språkbruk i skolen. Dato og tema må vedtas på neste 
FAU møte. 

Alle 

16/24 Oppsummere økonomi: 2023 Regnskap og 2024 Budsjett 

Årsregnskap for 2023 ble gjennomgått i detalj og godkjent. 
Budsjett 2024 ble lagt frem og vedtatt. 

Kasserer/Leder 

17/24 Status 7-klasse avslutningsfesten. 

Diskutere forslag til justering av egenandel: Det blir vedtatt at det er 

gratis for elev og en foresatte å delta, men inngang for foresatt nummer 

2 settes til 200 kr. 

6/7-trinn 

18/24 Oppdateringer og innspill til 17. mai arrangementet 

Det blir ny vri på årets Loddsalg, Hvordan denne skal gjennomføres kommer i 

detalj til neste FAU møte. 

 

Alle 

19/24 Status Parkeringsdugnad 

Planlegge for årets sesong når kampene blir offentliggjort. 
Alle 

20/24 Ny komite: Nytt skolebygg, skolens uteområder, og følge 

utviklingen ifm. ferdigstillelse av bussveien. 

Utsettes til neste møte 

Leder 

21/24 Høringsforslag: Nye skolegrenser i Stavanger kommune (frist 1.mars å 
kommentere høringsuttalelsen).  
Fau registrerer at justering av skolegrensene fører til en økning av 
elevantall som kan øke «trykket» på skolen og føre til rekord antall 
skolestartere. 
 

https://einnsyn.no/api/v2/fil?iri=http://data.einnsyn.no/fd5d0fff-4c73-

4ae0-a1b8-1f5b8aa45c7e 

 

Alle 

22/24  FAU Feed 
Reflekskonkurransen blir kjørt en runde til, nå også fra jul til vinterferien. 
Så FAU belønner totalt 2 runder med reflekskonkurranse. 
 
Om det er ønsker eller initiativ fra foreldre som kan gagne elever og 
deres aktivitetsnivå, så er det bare til å komme med forslag til FAU.  
 
7.trinn avslutningsfest ble vedtatt å være gratis for elever med en 
foresatt. Hver elev kan ha med inntil to foresatte, og prisen for foresatt 
nummer to er satt til 200 kr.  
 
Det vil bli arrangert foreldremøter til våren med tema om språkbruk på 
skolen.  
 

 

23/24 Eventuelt  

 

https://einnsyn.no/api/v2/fil?iri=http://data.einnsyn.no/fd5d0fff-4c73-4ae0-a1b8-1f5b8aa45c7e
https://einnsyn.no/api/v2/fil?iri=http://data.einnsyn.no/fd5d0fff-4c73-4ae0-a1b8-1f5b8aa45c7e

